
Andelsboligforeningen Garvergården – formandens
beretning for 2020

2020 blev året hvor vi fik lavet egen hjemmeside, hvor vedtægter og andet kan
læses. Vi er endnu ikke totalt gået over til kun IT, så referater indkaldelser, budget
og andet, bliver stadig håndomdelt. Navnet Garvergården var taget, så vi har valgt:
www .garvergaarden-maribo.dk

Vi har fået fældet alle træer langs med åen, det har givet meget lys, udsigt til den
smukke Bangs Have skov, og fremtidssikret at træerne ikke pludselig skulle vokse ind
i himlen.

Vi er gået over til at vi hver især overfører månedens “husleje”, til foreningens
konto. Dette sparer foreningen for mange gebyrer, og fungerer godt.

Der har ikke været udskiftning af beboere, og året er forløbet på bedste vis.

Generalforsamlingen blev holdt ”light”, forstået på den måde, at det alene var
bestyrelsen der deltog, grundet Covid-19. 2020 var foreningens jubilæumsår nr. 30,
så der var lagt op til et brag af en fest, i forbindelse med generalforsamlingen. Den
har vi nu til gode.

Ejendommens stand er fortsat god. Der har ikke vist sig mangler eller større
vedligeholdelsesarbejder i året. Der er ikke udsigt til, at der foreløbigt skal
renoveres, fornys eller andet i større omfang, så den lave "husleje" og gode
økonomi, ser det ud til at vi kan fastholde.
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